

FAITH FOUNDATIONS

I'm Saved... Now What

信仰根基系列

我得救了...然後呢

Lesson 3 / 第三堂 :
How To Study The Bible

如何读经

An open book with white pages and a dark cover is lying on a light-colored wooden surface. The book is slightly out of focus, positioned in the upper right quadrant of the image. The wood grain is clearly visible, running diagonally from the top left to the bottom right.

**1. When you read God's Word,
accept it as
the very Words of God.**

1. 当你阅读神话语时，必须接受那是神亲口所说的。

帖撒羅尼迦前書 2:13

1 Thessalonians 2:13

13 為此、我們也不住的感謝神、因你們聽見我們所傳神的道、就領受了、不以為是人的道、乃以為是神的道。這道實在是神的、並且運行在你們信主的人心中。

13 And we also thank God constantly for this, that when you received the word of God, which you heard from us, you accepted it not as the word of men but as what it really is, the word of God, which is at work in you believers.

**1. When you read God's Word,
accept it as
the very Words of God.**

1. 当你阅读神话语时，必须接受那是神
亲口所说的。

**2. When you read God's Word, be
prepared to follow what it says.**

2. 当你阅读神话语时，必须定意照它所
说的去行。

約翰一書 2:3-6

1 John 2:3-6

3 我們若遵守他的命、就曉得是認識他。

4 人若說我認識他、卻不遵守他的誡命、便是說謊話的、真理也不在他心裡了。

5 凡遵守主道的、愛神的心在他裡面實在是完全的、從此我們知道我們是在主裡面。

6 人若說他住在主裡面、就該自己照主所行的去行。

3 And by this we know that we have come to know him, if we keep his commandments.

4 Whoever says "I know him" but does not keep his commandments is a liar, and the truth is not in him, 5 but whoever keeps his word, in him truly the love of God is perfected. By this we may know that we are in him:

6 whoever says he abides in him ought to walk in the

**1. When you read God's Word,
accept it as
the very Words of God.**

1. 当你阅读神话语时，必须接受那是神
亲口所说的。

**2. When you read God's Word, be
prepared to follow what it says.**

2. 当你阅读神话语时，必须定意照它所
说的去行。